
 

 

10-dages forespørgsel om Kommunal tilsynspligt med renoveringsarbejdet i Kalkærparken 

Vi er blevet gjort bekendt med, at der i forbindelse med renovering af boligerne i Kalkærparken er opstået 

nogle problematiske forhold. Beboerne i Kalkærparken bor lige nu i deres bolig imens renoveringerne for 

asbest foregår. Vi har derfor spørgsmål til hvordan man har ført tilsyn fra kommunens side. 

1) På hvilket måde har man ført tilsyn med renoveringsarbejdet? 

 

2) Hvorfor har man ikke ført tilsyn med tidligere henvendelser omkring asbest og skimmelsvamp? 

Både under renoveringerne og efter at dele renoveringsarbejdet var erklæret færdige.   

 

 

3) Hvordan boligerne bliver skimmelsaneret? Skimmelsanering er en del af renoveringen i 

Kalkærparken, som er kommunalstøttet bl.a. via lånegarantier. Hvordan vil I sikre jer at 

skimmelsanering er og forbliver en del af byggesagen, således udgifter efterfølgende ikke bliver 

pålagt beboerne?  

 

4) Hvorfor oplever beboerne nyt udbrud af skimmelsvamp efter renoveringen? Beboerne får besked 

på at vaske skimmelsvamp ned med Rodalon. Hvordan forholder tilsynet og kommunen sig til at 

beboerne selv skal håndtere skimmelsvamp?  

5) Når nu det kommunale tilsyn er blevet bekendt med kritisable forhold omkring asbest og 

skimmelsvamp, hvordan vil tilsynet så sikre en endelig og grundig slutrengøring af boligerne i 

Kalkærparken?  

6) Har tilsynet modtaget en miljørapport, som påviser asbest ifm. renoveringen? Hvad har man 

foretaget efter modtagelsen af rapporten?  

Med venlig hilsen  

Mahad Yussuf, byrådsmedlem (RV) 


